

Source: HKT Newsletter (19/2/2015)

滙港資訊採用香港電訊 CE 2.0 F.A.S.T.應用方案

滙港資訊是具有市場領先地位的金融資訊、交易平台、技術及整體應用方案的供應商，客戶包括亞太區內主要的銀行及證券商。該公司採用香港電訊最新推出的 CE 2.0 F.A.S.T.(金融及證券交易)應用方案，以搶佔滬港通所帶來的商機。

雙子星是滙港資訊旗下一個全新綜合交易及市場數據平台，連繫香港及上海的投資者，令他們可於平台上買賣兩地股票。這個新平台需要一個穩定及高速的環境，因為證券業所提供的服務及應用方案，例如實時市場資訊及交易交收等對穩定性及速度是非常重視。

香港電訊的 CE 2.0 F.A.S.T. Lightstream Service 應用方案容許滙港資訊以超低延誤及接近即時的环境，向客戶發放重要的股票市場資訊及數據。該方案的多點連接功能令滙港資訊可連繫客戶遍佈全港的辦公室及分行。

除了雙子星外，滙港資訊亦計劃拓展外匯及商品等資產交易，及發展香港以外的市場。該公司希望透過與香港電訊已建立的合作關係及基礎設施，以促成其拓展大計。



Infocast Deploys HKT's CE 2.0 F.A.S.T. Solution

Infocast, a leading financial information, trading, technology and total solutions provider for the major banks and brokerage firms in the Asia Pacific region, has deployed HKT's latest CE 2.0 F.A.S.T. (Financial and Securities Trading) service to capture opportunities arising from the launch of Shanghai-Hong Kong Stock Connect.

InvesTrade, a new integrated trading and market data platform by Infocast, connects investors in Hong Kong and Shanghai and gives them the ability to trade on both exchanges. The new platform has to be stable and fast because services and solutions for the securities industry such as real-time market information and order settlement are mission critical.

HKT's CE 2.0 F.A.S.T. "Lightstream Service" allows Infocast to deliver critical stock market information and data to its customers with ultra low latency and close to zero downtime. Its multi-point connectivity feature enables Infocast to connect to its customers' offices and branches across Hong Kong.

Beyond InvesTrade, Infocast has plans to expand into the trading of other asset classes such as forex and commodities, and is also eyeing other markets outside of Hong Kong. The company is looking to leverage its existing partnership with HKT and their infrastructure for this expansion.